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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "NER3K és a következmények!" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Azt gondolom, egyetértünk abban, hogy a Borkai Zsolt  viselt  dolgai az utóbbi időben magával
ragadták a közvélemény figyelmét. Azt is látni kell, hogy ennek az ügynek a következtében hullott
le Önökről az álarc a közvélemény előtt, és meglátták az emberek a Fidesz-KDNP igazi arcát. 

Az elmúlt években nem egy olyan ügy volt, amely éppen annyira ráéghetett volna Önökre, mint az
aktuális jachtos, szexpartis, kokainos eset. Ha belegondol Tisztelt Miniszterelnök Úr, Farkas Flórián
1600 millió forintos pénzeltüntetése, vagy a Voldemort-ügy sem esik távol Borkai botrányos 3K-s
sztorijától, de eddig megúszták a nagy botrányt.

De  nem  kell  ennyire  visszamenni  az  időben,  hiszen  nem  túl  régi  hír,  hogy  bűnszervezetben
elkövetett költségvetési csalással vádolta meg az ügyészség Simonka Györgyöt, akinek a vagyonát
is zár alá vették. Mint utóbb kiderült,  a bűnszervezet tagjai alatt - többek között - más fideszes
prominensek  hozzátartózóit  is  értenünk  kell,  hiszen  Kerényi  János  regionális  pártigazgató
unokaöccsét  és  a  szintén  fideszes  országgyűlési  képviselő  Varga  Gábor  hozzátartozóit  is
megvádolták. 

Azt  gondolom Tisztelt  Miniszterelnök  Úr,  hogy  Önök  nem azért  nem  léptették  vissza  Borkai
Zsoltot, mert féltek attól, hogy Győr városát elvesztik. A helyzet ennél sokkal súlyosabb. Ön, Önök
azzal kalkuláltak, hogyha határozott, az erkölcsi normákkal alapvetően összeegyeztethető, Borkai
Zsoltot  visszaléptető  döntést  hoznak,  akkor  a  jövőben  kiszolgáltatottak  lesznek.  Igen,
kiszolgáltatottak, mert igen súlyos viselt dolgaik vannak, ezért össze kell zárniuk, mert másként az
egész poshadt rendszerük borul.

Miniszterelnök Úr! Nem lenne tisztességesebb, ha - mintegy előremenekülve - Önként távoznának



mindazok, akiknek kétes ügyletei voltak? Akik nem a köz-, hanem a magánérdekeket képviselték?
Ha a konkrét esetben Kerényi és Varga urak is levonnák a tanulságot és távoznának?

Tudom,  a  kérdés  majdhogynem  költői,  hiszen  az  érintettek  akkor  járnának  el  legfeljebb
ilyenképpen, ha ebben is az Ön példáját követhetnék. Ha Ön például feltárná Mészáros Lőrinc, az
Ön strómanja gazdagodásának a hátterét, vagy mindazokat a körülményeket, hogy miként kerültek
súlyos  költségvetési  milliárdok  az  Ön  családjához  saját  vején  keresztül.  Akkor  lehet,  hogy  az
említett urak is átgondolnák a cselekedeteik helyességét.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Be kell látnia, a társadalom részéről a számonkérési folyamat elkezdődött, és ezt már nem tudja
megállítani. Érdekes hírek látnak majd esetleg napvilágot például a Várnegyed szerződéseiről, de
számos  olyan  egyéb  ügyletről  is,  amelyeket  ez  idáig  leginkább  törvénytelen  eszközökkel  és
módszerekkel leplezni kívántak. 

Joggal érdekli tehát a közvéleményt,  hogy mit tesz Ön a jelenlegi helyzetben, várható-e őszinte
beismerés, képesek-e Önök erkölcsi megújulásra?

Várom érdemi válaszát!
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